《单词百科:flexibly是什么意思?flexibly怎么发音?flexibly的解释和用法》

英语单词flexibly是什么意思?flexibly怎么读?flexibly怎么发音?美加网为您整理了flexibly的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



flexibly怎么读

flexibly的读音:[fleks bli]

flexibly的意思

1、adv.易曲地,柔软地;灵活地;

flexibly的近义词

- 1、amenably adv.顺从地,服从地;
- 2、openly adv.公开地;公然地;直率地;当众;

flexibly的反义词

1、inflexibly adv.不屈曲地,不屈地;

flexibly的双语例句

1. It would seem more sensible to apply standards flexibly rather than rigidly.

灵活地运用标准比死守标准会显得更合情合理。

2. Being able to develop English thinking, mother-tongue understanding, communicate and applicate flexibly.

能够形成英语式思维, 母语式的理解能力.可以灵活自如地交流和运用.

3. The age limit for militia cadres may be handled flexibly.

民兵干部的年龄可以适当放宽.

4. Turn the pump shaft by hand to see if it turns flexibly.

用手转动泵轴检查其是否活络.

5. Can use language flexibly and effectively for social, academic and professional purposes.

针对社交、 学术及专业的目的,能弹性地、有效地运用言语工具.

6. Wielded as flexibly a brush, the wire cuts through the plastic to make any shape desired.

电热线可以像画笔那样运用自如,将塑料切割成随心所欲的形状.

7. The cruiser now operates less flexibly than before for long service.

由于长期服役,巡洋舰的操作灵活性有所减弱.

8. According to output power level, different configuration of secondary output end can be flexibly adapted.

该变换器副边电路可以根据各路输出功率的大小灵活采取不同的结构.

9. This system interface is friendly and operating flexibly, conveniently.

该系统界面友好、作灵活、 方便.

10. We must identify real needs and work flexibly and cooperatively.

我们必须找出真正需求,并且有弹性且合作地去做.

11. Information systems should flexibly and quickly adapt to variable requirements.

需求的多变性要求信息管理系统能灵活快速的适应.

12. How to face all kinds of participants intelligently and flexibly?

如何机智灵活地面对各具特色的学员?

13. Set up the device of input and output materials of trolleys, using flexibly and conveniently.

设手推车进出料装置,使用灵活、方便.

の可以根据情况机动灵活地^{体室} usage and needs.

以上是美加网为您整理的flexibly怎么读的相关信息,希望对大家有一定的帮助。查看 更多关于flexibly

的用法、flexibly的释义、flexibly的相关详情请点击:https://dict.tjgzz.com/flexibly